
                                                                                                                                                                                                                                                               
PROTOKÓŁ Nr 7 /2007 

z posiedzenia Komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki 
z dnia 07 maja 2007 r. 

  
W posiedzeniu udział wzięli : 
a/ czterech  członków Komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki /wszyscy obecni/ 
b/ zaproszeni goście wg listy obecności 
c/ Eugeniusz Dańczak – Wójt Gminy 
d/ Iwona Wójcik- Sekretarz Gminy 
e/ Marian Adamowicz – Przewodniczący Rady Gminy   
 
 
Porządek obrad : 
 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad, 
2. Zatwierdzenie porządku obrad , 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia, 
4. Wykorzystanie obiektów sportowych przez młodzież dorosłą – stadion w 

Dębnicy Kaszubskiej, 
5. Sprawy bieżące. 

 
Ad 1- 3 

 
Po stwierdzeniu prawomocności obrad Komisja  zatwierdzi ła porządek obrad oraz 
przyjęła protokoł z posiedzenia komisji z dnia 29 marca 2007r.  
 
Ad 4 
 
Radny Krzysztof Olech zgłosił problem modernizacji stadionu w Dębnicy Kaszubskiej 
z którego korzysta bardzo dużo osób w tym trzy kluby z Dębnicy Kaszubskiej oraz 
kluby szkolne.  
Stadion wymaga gospodarza, który dba łby o porządek oaz zaopiekował się 
młodzieżą. Jest także problem szatni, która nie spełnia swojej funkcji, a swoim 
wyglądem odraża.  
Stadion miałby służyć nie tylko dla imprez sportowych, a także dla imprez masowych.  
Należałoby stworzyć taki projekt aby spełniał obydwie funkcje.    
Pan Jarosław Dziedzanko – na dzień dzisiejszy potrzebny jest gospodarz gdyż nie 
można obarczać drużyn by miały sprzątać jakieś potłuczone butelki, jak do tej pory 
się działo, ZGK robiąc remonty rachunki wystawia na klub Skotawia co jest 
nieporozumieniem gdyż stadion jest własnością Gminy.  
Od blisko 20 lat na stadionie w Dębnicy Kaszubskiej nie było żadnej większej 
inwestycji, i nie przeprowadzane by ły żadne większe konserwacje.  
Na czas wybudowania nowej szatni można wykorzystać szatnie w tutejszym 
gimnazjum do którego jest oko ło 100m z  obiektów stadionu.  
Wójt poparł wniosek o modernizację, dzięki osiągnięciom drużyny „Wiktorii” można 
uzyskać dodatkowe dotacje z Unii. Jeśli chodzi o porządek na stadionie można 
wykorzystać osoby odrabiające godziny za uzyskane wyroki sądowe, nadzorować 
miałby nimi Wicewójt.  

 



Na bieżąco można by było rozebrać szatnie i z Nadleśnictwem uzgodnić drogę do 
gimnazjum, oraz uzgodnić wygospodarowanie szatni w gimnazjum . Gmina posiada 
własne drewno i po uzgodnieniu ceny z ZGK można wyremontować ławki wokół 
stadionu. 
 
Projekt prac 
 
     

Lp Działanie Wykonanie Termin Odpowiedzialny 

1. 

Utrzymanie porządku i 
czystości na stadionie, 
szczególnie w dniach przed 
rozgrywkami i po meczu 
(poniedziałek,  piątek), 
wyposażyć w pojemnik na 
śmieci 

Osoby skazane 
wyrokiem wykonania 
prac społecznie 
użytecznych na rzecz 
gminy 

Praca ciągła Zastępca wójta 
Gminy 

2. 

Dokonać rozbiórki starej 
szpecącej szatni na stadionie.  
Uzgodnić z Dyrekcją 
Gimnazjum i 
Nadleśnictwem możliwość 
korzystania  
z szatni w starym budynku 
Gimnazjum 

Uzgodnić z dyrekcją 
Gimnazjum 
udostępnianie szatni i 
pomieszczeń 
sanitarnych w dniach 
rozgrywek. 
Uzgodnić 
zagospodarowanie 
lasku przez 
wyznaczenie ścieżki 
spacerowej. 

Rozpocząć 
prace  
w czerwcu  po 
sezonie 
2006/2007 

Radny 
Mirosław Mnich 
Zarząd KS 
Skotawia 

3. 

Rozpocząć prace 
urbanistyczne w celu 
zagospodarowania posesji 
stadionu 

- sporządzić projekt 
budowy budynku 
szatni z planem 
zagospodarowania 
działki 

- pozyskać materiały 
budowlane do 
budowy szatni i 
przyłączy 

Projekt 
opracować  
w terminie  
do września 
2007 r. 

Urząd Gminy 
Zarząd Klubu  

4. 

Pozyskać ziemię do 
wzbogacenia gleby pod 
nawierzchnię płyty stadionu i 
rozpocząć prace przy 
budowie nawierzchni płyty 
boiska piłkarskiego 

Do  zagospodarowania 
jest urobek ziemny po 
robotach związanych z 
pogłębianiem stawów w 
miejscowości Jamrzyno 

 Urząd Gminy 
Zarząd Klubu 

 
 
 
 
 
 
 
 

 



Ad. 5 
 
Sprawy bieżące. 
 
Rozpoczęto dyskusje o projekcie organizacyjnym szkó ł. 
 
GIMNAZJUM 
 

- uwagi do „Techniki” w gimnazjum czy musi być podział na w klasie na grupy, 
- pierwsze klasy które przyjdą od września jest 107 osób komisja proponuje 

cztery klasy nie pięć jak w tym roku .  
- oczkujemy dodatkowych informacji od Dyrektora o ilości dziewcząt i chłopców 

w poszczególnych klasach . 
- skąd jest 16 godz. w Programach autorskich  
- podział klas jeżeli chodzi o języki obce. 
- Należy się zastanowić nad zmniejszeniem etatów pracowników 

administracyjnych. 
 - kierownik administracyjny- gosp. -pracownik administracyjny- pół etatu 

     - pomoc administracyjna -?  
     - pracownik pracy lekkiej -? 
- zastanowić się nad sprawą ochraniania, czy jest konieczność?.  
- Sprzątaczki – ustalić normy pracy dla sprzątacze. 

 
SZKOŁA PODSTAWOWA w Dębnicy Kaszubskiej 
 

- ilość chętnych do przedszkola – czy nie stworzyć jeszcze jednego oddziału? 
- klasa Ib – 15 osób? 

Klasa IIIb – 15 osób? (likwidację klasy III w Borzęcinie) 
Komisja proponuje aby utrzymać (obwody) rejonizację szkół – Dobieszewo do 
Gogolewa. 

- wyjaśnić podziały klas na grupy jeżeli chodzi o wychowanie fizyczne oraz 
technikę (nie powinny być dzielone). 

- wyjaśnić dodatkowy etat sprzątaczki i ½ etatu konserwatora. 
 
SZKOŁA PODSTAWOWA w Gogolewie 
 

- język niemiecki w klasie V – podział na grupy ze względu na jedno dziecko 
 
SZKOŁA PODSTAWOWA w Motarzynie 
 

- wyjaśnić pracownika do spraw lekkich 
- dyskusja nad szkołą w Budowie 

 
 
Protokołował:                                                                            Przewodnicząca 
 Ireneusz Kuziak                                                                 Komisji Kultury, Oświaty 
                                                                                                 Sportu i Turystyki  
 
                                                                                         /-/Jadwiga Karaś 
  

 


